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Abstract (en)
[origin: US4614091A] Process and Device for heat removal from the effective area of a cooling container with the application of dry-ice as cooling
agent, where a refrigerant (e.g. FREON) is circulated in a closed pipe system. According to the construction and degree of charge the gravity cooling
system (thermosyphon) or evaporation principle with natural circulation is used to take up the heat from interior space and to supply it to dry-ice as
heat of sublimation. The systems of heat transfer are arranged in such a way that even for the inclined cooling container, e.g. at the time of aircraft
take-off, at least half of the diagonally arranged heat transfer systems in the interior part are fully active to provide sufficient cooling.

Abstract (de)
Zur Wärmeabfuhr aus dem Nutzraum (4) eines Kühlcontainers unter Einsatz von Trockeneis (14) als Verbrauchskühlmittel zirkuliert in einem
geschlossenen Rohrsystem (12, 13; 15 bis 17) ein Kältemittel (z. B. FRIGEN), so daß je nach Aufbau und Füllungsgrad das Thermosyphon-
Prinzip oder Verdampfer-Prinzip mit Naturumlauf angewendet wird, um die Wärme aus dem Innenraum aufzunehmen und sie dem Trockeneis
als Sublimationswärme zuzuführen. Die Wärmeübertragunssysteme sind so gestaltet, daß selbst bei Neigungen des Kühlcontainers, wie diese
in Flugverkehr z.B. Steigflug und Sinkflug gegeben sind, wenigstens die Hälfte der den Innenraum versorgenden diagonal angeordneten
Wärmeübertragungssysteme voll aktionsfähig sind und so der Innenraum eine ausreichende gleichmäßige Kühlung erfährt.
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